
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s styrelse den 20/ll/50 
på Stadion.
Närvarande: Larson, Rinman, Dunér, Hellborg, Liliequist.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet och tog upp till diskussion 
en förfrågan från handbollssektionen om en av dess re
presentationsspelare kunde påräkna ersättning för en 
klocka, som han blivit bestulen på i omklädningsrummet 
i Eriksdalshallen. Beslöts att någon ersättning ej 
skulle lämnas.

§ 2. Handbollssektionens representant /Grahn/ meddelade, att
det av styrelsen tidigare fastställda anslaget ej täckte 
omkostnaderna och begärde ytterligare 250 kr. Styrelsen 
beviljade detta som tilläggsanslag med betonande av att 
sektionen under inga förhållanden kunde påräkna ytterligare 
medel för verksamheten under nu pågående säsong.

§ 3. Sekr. förde på tal hur med sådana förfrågningar skulle för
faras, som i en strid ström rann in och utgjordes av 
önskemål om förvärv av DIF:s klubbmärke. Efter diskussion 
beslöts att låta trycka ett standardsvar med uppgifter om 
att endast DIF:s egna medlemmar kunna förvärva klubb
märket samt att medlemsskap kan beviljas enligt vissa fast
ställda fordringar allt i enlighet med stadgarna. En upp
gift vilken sektion ev. ny medlem anser sig böra till
höra skulle inryckas på blanketten för medlemsansökan.

§ 4. En inbjudan till styrelsen att med två representanter med
vidhängande fruar i samma antal närvara vid fotbollssek
tionens säsongavslutning med lagledarna samt B-, C- och 
juniorlagen den 2/12 föredrogs. Beslöts att Nordlund och 
Rinman skulle ges denna chans att tillsammans med resp. 
hustrur få en angenäm lördagskväll.

§ 5. Diskuterades jubileumsskriften och bestämdes att anbud på
tryckningen skulle infordras gm. Rinman och Liliequist.

§ b. Fastställdes nästa sammanträde till den 27/11 kl. 18.
§ 7. Avslutades sammanträdet.


